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Ingevoerde pups  -  Quarantaineperiode

In België gekweekte pups worden een eerste maal ingeënt op zes weken tegen 
Parvovirose en hondenziekte. Een tweede maal gebeurt op zeven weken in het nest een 
hervaccinatie tegen Parvovirose, hondenziekte en kennelhoest. Op acht weken komen de 
pups in verkoop terecht om zeker te zijn dat de vaccinatie en verwerking correct gebeurd 
is. Op twaalf weken krijgen de pups (meestal bij hun eigenaar) een laatste vaccinatie die 
één jaar geldig is.

Bij ingevoerde pups, die voorheen vanaf acht weken werden ingevoerd, bestond het 
risico dat ze onvolledig gevaccineerd werden. Vandaar de invoering van een 
quarantaineperiode van vijf dagen. Tegenwoordig mogen pups slechts vanaf vijftien 
weken worden ingevoerd. Ze hebben dan hun volledig vaccinatieschema doorlopen.

Inmiddels wordt een verlenging van de quarantaineperiode van buitenlandse pups van 
vijf tot tien dagen overwogen.

1. In welke mate draagt de bestaande quarantaineperiode van vijf dagen voor 
buitenlands ingevoerde pups precies bij tot het verbeteren van het dierenwelzijn 
indien het gaat om pups die bij de invoer hun volledig vaccinatieschema doorlopen 
hebben?

2. a) Werd er reeds een objectief onderzoek verricht naar de meerwaarde van een 
verlenging van de quarantaineperiode van vijf naar tien dagen op het vlak van 
dierenwelzijn en een betere gezondheid van de pups?

b) Zo ja, door wie en wat waren de conclusies?

c) Zo neen, op basis van welke precieze wetenschappelijk onderbouwde 
argumenten wordt een verlenging van vijf naar tien dagen dan verantwoord?

3. a) Is het een optie om de bestaande quarantaineperiode van vijf dagen te 
behouden en te koppelen aan een verplichting dat alle ingevoerde pups hun 
volledig vaccinatieschema doorlopen moeten hebben?

b) Zo neen, wat zijn de bezwaren hiertegen?

4. a) Is de minister sowieso van plan om de quarantaineperiode te verlengen naar tien 
dagen? 



b) Heeft hij hierover al overleg gepleegd met de sector van hondenkwekers en -
handelaars? Zo ja, met welke organisaties precies?

c) Wat waren de reacties en argumenten vanuit de sector?

d) Tegen wanneer wil de minister in dit dossier keuzes maken?
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van GWENNY DE VROE

1. Het staat buiten kijf dat het weghalen van pups uit het nest, het samenbrengen met 
andere hondjes, het vervoer en tenslotte de onderbrenging in een nieuwe omgeving 
belangrijke stressmomenten zijn voor deze dieren waardoor ze vatbaarder worden 
voor ziekte. Vaccinatie biedt hiertegen geen sluitende garantie, temeer daar niet 
tegen alle ziekten gevaccineerd kan worden. Een periode van afzondering, rust en 
observatie kan dan ook in belangrijke mate bijdragen aan ziektepreventie en aan het 
welzijn van deze dieren. Tegelijk is deze quarantaineperiode bedoeld om puppy’s die 
drager zijn van een infectieziekte maar nog geen symptomen vertonen te herkennen 
vooraleer ze verder in de handel gaan en hen de passende zorgen te verstrekken. 

2. De incubatieperiodes van de verschillende aandoeningen bij honden zijn gekend. 
Deze kan in verschillende gevallen meer dan vijf dagen bedragen. De effecten van 
een deugdelijke quarantaine zijn ook reeds afdoend aangetoond in de praktijk, zowel 
bij grote als bij kleine huisdieren. Het heeft dan geen zin onderzoek te laten doen 
naar het effect van een langere quarantaineperiode.  

3. Zoals reeds hoger aangehaald, is een vaccinatie geen sluitende waarborg op een 
doorbraak van de ziekte. Verschillende factoren kunnen hierin een rol spelen zoals 
een grote infectiedruk, vaccinatie in besmet milieu, foutief bewaard vaccin. 
Daarnaast is natuurlijk ook uitbraak mogelijk van een ziekte waartegen de pups niet 
gevaccineerd werden of zelfs kunnen worden.

4. Ik voorzie een evaluatie van de bestaande regelgeving. Bij deze gelegenheid zal ook 
de quarantaineperiode aangepast worden.
Intussen zijn er wel reeds contacten geweest met Ani-Zoo en Andibel, twee 
verenigingen met kweker-handelaars onder hun leden. Het is evident dat zij geen 
voorstander zijn van een verlenging van de quarantaine, voornamelijk om 
economische redenen.


